
Mirsad Đugum 

1. Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH – „Zašto u Federaciji BiH nije formirana 

Agencija za pasivni podbilans, iako su konkursi i formalnopravne radnje završene još prije 

sedam mjeseci?“ 

2. Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH, Vladi Republike Srpske i Vladi Brčko Distrikta 

BiH – „Traži se informacija kolika su sredstva svih fondova zdravstvenog osiguranja na 

godišnjem nivou u Federaciji BiH, Republici Srpskoj i Brčko Distriktu. Koliko su zavodi 

zdravstvenog osiguranja izdvojili sredstava za kapitalna ulaganja od 2005. do 2010. godine 

za potrebe zdravstvenih ustanova i da li, u skladu sa zakonskim propisima, zavodi 

zdravstvenog osiguranja mogu vršiti nabavke opreme neposredno iz sredstava obaveznog 

zdravstvenog osiguranja?“ 

3. Inicijativa upućena Vijeću ministara BiH i Vladi Federacije BiH – „Da Vijeće ministara 

BiH i Vlada Federacije BiH pokrenu postupak revizije ugovora o korištenju 

hidroakumulacije Buško jezero s Republikom Hrvatskom.“ 

 


